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Ko izziv postane delo je čas, 
da se zamenja okolje in s tem 
doseže napredek v karieri.
“
Žan Teršek
diplomant magistrskega študija in Direktor prodaje v podjetju Špica International d.o.o.
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Zakaj Fakulteta za logistiko?
Zanimivo vprašanje. Veliko podobnih sem dobil tudi na razgovorih za službo. Osebno mi je bilo že od nekdaj 
zanimivo sestavljati oz. prestavljati lego kocke iz neke oblike v drugo ter igrati strateške računalniške igre 
(Age of Empires, Rise of Nations etc.), kjer ravno boljše organizirana logistika od nasprotnika na koncu 
odloči zmagovalca igre. In podobno je tudi v gospodarstvu, kjer so podjetja z boljše organizirano logistiko 
bolj uspešna. Poleg zanimivosti panoge, je k vpisu na FL botrovala tudi velika raznolikost izzivov, saj jih lahko 
najdeš v večini oddelkov v podjetijh iz praktično vseh branž.
V mojih študentskih časih je bila FL sicer še dokaj v povojih in tudi o logistiki se ni toliko govorilo.  Namesto 
termina logistika so takrat uporabljali izraze špedicija, skladišče, transport, tako da logistika še ni bila tako 
domač in vpeljan termin. V današnjih časih pa se termin logistika uporablja skoraj povsod, zato je tudi 
vrednost in pomen izobrazbe na FL dodatno zrastla.
Ravno tako opažam, da je povpraševanja po kadru iz Fakultete za logistiko iz dneva v dan več, vendar bi rad 
ob tem opozoril, da končna diploma še ne pomeni dobre plače, dobrega položaja v podjetju in podobnega.

“ Diploma iz FL je konec koncev le nadstandardna vstopnica 
v vseživljenjsko dirko reševanja izzivov, tako osebnih kot 
poslovnih, in na vsakem posamezniku je, kako jo uspe 
unovčiti.
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(OB)Študij
Najprej na največjo slabo točko FL s stališča (potencialnih) študentov. Kdor bi se rad naužil študentskega 
življenja, žurk in neprespanih noči in morda ob tem naredil fakulteto, naj se vpiše drugam, ker bo v Celju 
razočaran. 
Kdor pa želi vpisati zelo dober program, z ogromno, upam si reči, neomejenimi možnostmi za v bodoče, pa 
ga močno priporočam. 
Seveda, dober logist reši tudi lokacijsko dislociranost žurk na način, da gre enkrat tedensko/mesečno 
(odvisno od potreb posameznika) v Ljubljano oziroma v Maribor, kjer se podruži s sošolci, kolegi in si tam 
seveda organizira prenočišče. Na ta način je tudi lažje nadzirati impulzivne odločitve, ki so velikokrat slabe, 
to je na primer, da pripravo na izpit zamenjaš z žuranjem, kar te potem stane najmanj dveh produktivnih dni.
Namenoma sem žurom posvetil malce več teksta, ker je to ena večjih bojazni večine študentov ob vpisu na 
FL. Tudi moja je bila, seveda. Prav tako je bilo to prvo vprašanje vseh kolegov, ko sem jim povedal, kam grem 
študirati. Nihče pa me ni vprašal, kaj bom počel, ko bom končal s študijem, kar je pogosto vprašanje, ki ga 
dobijo študenti mnogih fakultet v Sloveniji... 

“

“

Študij je zasnovan kot mora biti. Najprej spoznate osnove logistike, 
nato pa se posameznega podsistema lotevate v okviru različnih 
predmetov. Za tiste, ki smo si želeli malce več, je dobro poskrbljeno, 
saj fakulteta omogoča dobro povezovanje z gospodarstvom in 
študentsko izmenjavo na večih fakultetah po EU. Seveda je nivo 
absorbiranega znanja in predvsem izkušenj odvisen od vas in vaših 
želja. 
Toplo priporočam, da se čim prej vključite v kakšno obštudijsko 
dejavnost na FL, kot je na primer tutorstvo, članstvo v študentskem 
svetu, saj le tako še bolj konkretno začutiš, kaj se dogaja na fakulteti, 
morda bolje spoznaš kakšnega profesorja, lažje najdeš zanimivo temo 
za zaključno delo..
Prav tako bi pohvalil ekskurzije, ki jih vsako leto organizira študentski 
svet. V času študija sem kot študent imel priložnost obiska več 
logističnih sejmov (Munchen, Stuttgart), EU parlament v Bruslju in še 
veliko zanimivih stvari. 
Ob tem pa ne pozabite, da je potrebno poskrbeti tudi za zdravo telo, 
zato priporočam, da že tekom študija namenite vsaj par ur tedensko 
gibanju. 💪 Jaz sem to združil v rokometu. ✔

No, da na kratko povzamem študij. 
Za vas, bodoče študente. 
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Karierna pot.
Ključno vodilo, ki naj vas vodi pri načrtovanju karierne poti je, da ne čakate, da diplomirate oziroma končate 
z izobraževanjem, kajti takrat čas ne bo več vaš zaveznik, saj boste želeli čim prej začeti reševati izzive, kar 
bodo ugotovile osebe na drugi strani in temu primerno prilagodile pogoje. 
Sam sem prvi dve leti šolanja namenil le izobraževanju in delu na projektih znotraj FL. V tretjem letniku, po 
vseh opravljenih izpitih, sem pričel iskati priložnost, kjer bi lahko z reševanjem izzivov tudi kaj zaslužil, zato 
sem naslednje leto dni preživel v podjetju Hawe Hidravlika d.o.o. V podjetju sem pomagal pri odpošiljanju 
paketov, pripravi carinske dokumentacije, naročanju opreme, po sili pa sem tudi prijel tudi za metlo in šel 
pometat skladišče. ☺

Ker zanimivost takšnih izzivov hitro mine, sem po približno enem letu naslednji izziv našel v Studiu Moderna 
d.o.o., kjer sem bil zadolžen za upravljanje zalog vseh podjetij, ki spadajo pod okrilje Studia Moderne. 
V tem času sem zaključeval diplomsko delo in se želel vpisati na magisterij. Ker v podjetju ni bilo veliko 
razumevanja za študijske odsotnosti, mi ni preostalo drugega kot da menjam okolje.

Od takrat dalje sem del Špice International d.o.o, kjer sem sprva nadomeščal porodniško odsotnost Vodje 
nabave in logistike, nato pa svoj spekter razširil še na področje Managementa prodaje, kjer vodim prodajo 
hčerinskih podjetij v Adriatic regiji. Naj dodam, da so mi v Špici International omogočili (plačane) študijske 
odsotnosti zaradi magistrskega študija na FL - ju ter mi kasneje omogočili in krili stroške MBA študija v tujini. 
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Pomemben del službe je tudi druženje izven delovnih ur, za kar imajo v podjetju veliko posluha, zato nam 
omogočajo teambuildinge, plačajo letno fitnes karto v FIT13...

Trenutno sem aktivneje angažiran tudi v srbskem podjetju znotraj Špice, kjer se kot Direktor prodaje 
ukvarjam s temeljnim ciljem, dvigom prodaje in motiviranjem prodajne ekipe. 

“ Če na kratko povzamem zgornji zapis, ravno FL ti 
da ključno konkurenčno prednost v primerjavi z 
ostalimi študiji a in to je fleksibilnost opravljanja 
različnih izzivov, od pometanja skladišča do 
uspešnega vodenja na managerskih pozicijah.   

P. s.

…če ste opazili, izraza »delo« namenoma nisem uporabljal, saj bi vsak 
diplomant moral stremeti k temu, da bi reševal izzive in opravljal čim 
manj kontinuiranih taskov. 

“


